



5 ဝင်ရောက်နေထိုင်ခြင်း

အိမ် (အခန်း)ကို ဆုံးဖြတ်ပြီး အငှားစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုပြီးပါက နေထိုင်ရန်အတွက် ပြင်ဆင်ရသည်။ ဤအချိန်မှ စ၍ မိမိနေထိုင်မည့်အိမ် (အခန်း) သန့်ရှင်းရေး၊ လျှပ်စစ်၊ ဂတ်စ်၊ ရေ အသုံးပြုမှုအတွက် လျှောက်ထားခြင်း၊ နေထိုင်သူမှတ်တမ်းတင်ခြင်း၊ လိပ်စာပြောင်းလဲခြင်း စသည်တို့ကို လုပ်ဆောင်ရသည်။ နေ့စဉ်အိမ်သုံးပစ္စည်းများကိုလည်း ပြင်ဆင်ရသည်။ ထို့အပြင် အိမ်နီးနားချင်းများသို့လည်း နှုတ်ဆက်မိတ်ဆက်ခြင်းသည် အရေးကြီးသည်။

5-1 ပထမအကြိမ်ဝင်ရောက်နေထိုင်ခြင်း

(1) သော့လက်ခံခြင်း

အိမ် (အခန်း) အငှားစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုခြင်းဖြင့် အိမ် (အခန်း) ၏ သော့ကို လက်ခံရယူနိုင်သည်။ ထိုသော့သည် စာချုပ်ဖျက်သိမ်းချိန်တွင် ပြန်လည်ပေးအပ်ရမည် ဖြစ်သောကြောင့် မပျောက်မပျက်စေရန် လိုအပ်သည်။ ပျောက်ဆုံးပါက အမြန်ဆုံး အိမ်ရှင်၊ အိမ်ခြံမြေအကျိုးဆောင်သို့ ဆက်သွယ်ရမည်။ ထို့အပြင် သော့အသစ်လဲစရိတ် စသည်ကို မိမိမှ ကျခံရခြင်းများလည်းရှိသည်။ ဤသည်မှာ ပြစ်မှုအန္တရာယ်မှ ကာကွယ်ရန်လည်းဖြစ်သည်။

(2) လျှပ်စစ်၊ ဂတ်စ် နှင့် ရေလျှောက်ထားခြင်း

လျှပ်စစ်၊ ဂတ်စ်၊ ရေမရှိလျှင် မဖြစ်ပါ။ ၎င်းတို့ကို အသုံးပြုရန်အတွက် လျှောက်ထားခြင်းကို ဝင်ရောက်မနေထိုင်မှီ ပြင်ဆင်ကြပါစို့။ ဒေသအလိုက် အနည်းငယ်ကွာခြားသော်လည်း အများအားဖြင့် အောက်ပါအတိုင်းလုပ်ဆောင်ရသည်။

	လျှပ်စစ်	ဂတ်စ်	ရေ
မည်သည့်အချိန်တွင်	ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြီးနောက်၊ သော့လက်ခံပြီးနောက်	ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြီးနောက်၊ သော့လက်ခံပြီးနောက်	ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြီးနောက်၊ သော့လက်ခံပြီးနောက်
မည်သည့်နေရာသို့ အကြောင်းကြားမည်	ဒေသလျှပ်စစ်ကုမ္ပဏီသို့	ဒေသဂတ်စ်ကုမ္ပဏီသို့	မြို့နယ်ရုံး၏ ရေဌာနသို့

ဘာသာစကားပေါင်းစုံနေထိုင်မှုလမ်းညွှန်



M နေထိုင်ခြင်း၊ ပြောင်းရွှေ့ခြင်း

▲ M နေထိုင်ခြင်း၊ ပြောင်းရွှေ့ခြင်းထိပ်သို့

<p>မည်ကဲ့သို့လုပ်ဆောင်မည်</p>	<p>မိန်းခလုတ်ကို အပေါ်တင်လျှင် မီးလင်းသည်။ ၎င်းမီးခလုတ်တွင် ကပ်ထားသော ပို့စကတ်တွင် အမည်၊ လိပ်စာ၊ စတင်သုံးစွဲသောနေ့ကို ရေးသွင်းပြီး စာတိုက်မှ ပို့ပေးရမည်။ ၎င်း ပို့စကတ် မရှိလျှင် လျှင်စစ်ကုမ္ပဏီသို့ တိုက်ရိုက်အကြောင်းကြား ရမည်။</p>	<p>ဂတ်စ်ကုမ္ပဏီသို့ ဖုန်းဖြင့် ဖြေဆိုပေးပြီး အကြောင်းကြားပြီး စတင်သုံးစွဲလိုသည့် နေ့ နှင့် အချိန်တွင် လာရောက်စေရန်ဖြစ်သည်။ ယင်းနေ့တွင် ဂတ်စ်ကုမ္ပဏီ ဝန်ထမ်းမှ လာရောက်ပြီး ဂတ်စ်ပိုက်ခေါင်းကို ဖွင့်ပေးသည်။</p>	<p>မြို့နယ်ရုံး၏ ရေဌာနစသည်သို့ အကြောင်းကြားပြီး စတင်သုံးစွဲလိုသည့်နေ့တွင် လာရောက်စေသည်။(သို့) မိမိကိုယ်တိုင် ရေပိုက်မိတာကို လှည့်ဖွင့်ပြီး ထားရှိသော ပို့စကတ်တွင် အမည်၊ လိပ်စာ၊ စတင်သုံးစွဲသောနေ့ စသည်တို့ကို ရေးသွင်းပြီး စာတိုက်မှ ပို့ပေးရမည်။</p>
<p>ရည်ညွှန်း</p>		<p>သို့သော် ချက်ပြုတ်ရာတွင် လိုအပ်သော ဂတ်စ်မီးဖိုသည် အငှားအိမ်အများစုတွင် မပါသဖြင့် ဂတ်စ်ကုမ္ပဏီမှ မလာခင်အထိ ဂတ်စ်မီးဖိုကို ဝယ်ယူထားကြပါစို့။</p>	<p>အိမ်ကို သွားရောက်ကြည့်ရှုခြင်း၊ စာချုပ်ချုပ်ဆိုချိန်တွင် "ပင်ရောက်နေထိုင်ချိန်တွင် ချက်ချင်းအကြောင်းကြားမည်လား" ကို အိမ်အကျိုးဆောင်၊ အိမ်ရှင်ထံတွင် မေးမြန်းပါ။</p>

(3) အခန်းတွင်းသန့်ရှင်းရေး

ယခုမှစ၍ နေထိုင်မည့်အိမ် (အခန်း) ၏ အခန်းတွင်းသည် များသောအားဖြင့် ကောင်းမွန်သောအခြေအနေဖြစ်သော်လည်း စိတ်လက်ပေါ့ပါးစွာ နေထိုင်နိုင်ရန်အတွက်ဆိုလျှင် ပင်ရောက်မနေထိုင်မီ အခန်းတွင်းသန့်ရှင်းရေးလုပ်ကြပါစို့။ သန့်ရှင်းရေးလုပ်ရန်အတွက် ပင်ရောက်မနေထိုင်မီ လျှပ်စစ်၊ ဂတ်စ်၊ ရေ ကြိုတင်လျှောက်ထားရန် အရေးကြီးသည်။

(4) နေ့စဉ် အိမ်သုံးပစ္စည်းများကို ပြင်ဆင်ခြင်း

ဂျပန်နိုင်ငံ၏ အငှားအိမ်များတွင် သာမန်အားဖြင့် အိမ်ထောင်ပရိဘောဂ၊ ခန်းဆီးလိုက်ကာ စသည်တို့ကို မထားရှိပါ။ နေ့စဉ်လိုအပ်သော အိမ်ထောင်ပရိဘောဂ၊ လျှပ်စစ်ပစ္စည်းများ၊ အိပ်ယာ၊ ကုတင်များ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ ရေချိုးခန်းအိမ်သာသုံးပစ္စည်းများ စသည်တို့သည် ကိုယ်တိုင်အသင့်ပြင်ထားရမည်ဖြစ်သည်။



(5) ဝင်ရောက်နေထိုင်ပြီးနောက် မိတ်ဆက်ခြင်း

ဂျပန်နိုင်ငံတွင် အိမ်ပြောင်းရွှေ့ပြီးလျှင် အိမ်နီးချင်းများသို့ သွားရောက်မိတ်ဆက်ခြင်းသည် ပုံမှန်ဖြစ်သည်။ အိမ်နီးချင်းများနှင့် သိရှိကျွမ်းဝင်ခြင်းသည် အရေးကြီးပြီး ပတ်ဝန်းကျင်၏ သတင်းအချက်အလက်များကို သိရှိနိုင်ပေလိမ့်မည်။ မိမိ၏ အမည်နှင့် မည်သည်ကိုလုပ်ဆောင်နေသည်စသဖြင့် လွယ်ကူစွာပဲ မိမိကိုယ်မိမိ မိတ်ဆက်ကြပါစို့။

(6) နေထိုင်သူမှတ်ပုံတင်ခြင်း၊ လိပ်စာပြောင်းရွှေ့မှုအကြောင်းကြားခြင်း

မိမိနေထိုင်ရာ မြို့နယ်ရုံးများသို့ အကြောင်းကြားရသည်။ အသေးစိတ်ကို A နေထိုင်ခွင့်စီမံခန့်ခွဲခြင်းစနစ်သစ်၊ နိုင်ငံခြားသားနေထိုင်သူမှတ်ပုံတင်စနစ် 4-1 နေထိုင်ရာဒေသ (လိပ်စာ) ကိုပြောင်းလဲသောအခါ ကိုကြည့်ပါ။